
79.I.1 - III sesja Rady Miejskiej, 17 grudnia 2014 

Interpelujący radny: Kazimierz Czyż 

 

Radny zapytał, czy prawdą jest, że Urząd Miasta wyraził zgodę na wybudowanie wieży 

telekomunikacyjnej w okolicy ulicy Kalinowej? Jeżeli tak, to myśli, że radny Obecny przyłączy się do 

niego i razem będą protestować, ponieważ w mieście jest wiele wolnych działek z dala od osiedli, 

gdzie można wieżę telekomunikacyjną stawiać. 

http://bip.um.slupsk.pl/rada_miejska/interpelacje/osoby/530.html







